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FAU referat 
 

Dato: 20.03.2023 

Tidspunkt: kl. 19:00 – 20:30 

Sted: Personalrom NUS 

Møtet innkalt av: Katja B P Elgstøen Type møte: FAU  

Møteleder: Katja B P Elgstøen Referent: Audun Kvale 

Møtedeltakere: 10c, 10a, 8d, 8a, 8f, 10b, 10d, 9c, 8e, 9d, 8b, 9f 

Forfall:  

AGENDA  

Sak 63 -22/23: Mens vi rigger oss og henter kaffe (fast post): 

Sikre at det er referent for dagens møte. 

Opprop så vi vet hvem (hvilke klasser) som er representert på dagens 

møte. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
 

Sak 64-22/23: Oppfølging av tidligere saker (fast post): Ta en titt på referat fra sist møte.  

Ingen saker fra sist referat ble diskutert/tatt opp. 

Sak 65-22/23: Oppdatering fra FAU – teamene (fast post): 

 

Team synlige voksne: Nattevandring starter opp igjen første helg etter 

påske. Samme lister som tidligere. Diskusjon om vi også bør oppsøke 

andre steder i bygda, hvor vi vet det er en del festing. Det går an å 

oppfordre til å dra innom slike steder. 

Team skolemiljø:  

Sponsorlaget:  Njål kontakter Lerum i forb med NUS-dagen 

Sak 66-22/23: Oppdatering fra SU og NKFU (fast post):  

Ingen møter siden sist. 

Sak 67-22/23 Dato for vårens FAU-møter er satt: 

Onsdag 19/4  

Mandag 15/5 - Mandag 12/6  

Sak 68-22/23 Planlegging NUS-dagen 

- Anne-Lene (Sosiallærer) deltok og sa litt om skolens ideer og ønsker 

for høstens NUS-dag. Mer avklart rolle for lærerne er en fordel.  

- Ønske fra FAU om at lærerne er litt mer synlige under arrangementet 

- noe lærerne/Anne-Lene var enig i. 

- Mat: Viktig at alle hensyn tas slik at alle føler seg inkludert, samtidig 

som det er gjennomførbart. Kan være aktuelt å søke om å få Lerøy til 

å sponse med fiskemat (Njål/Sponsorlaget) 
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- Kan også være aktuelt å bruke skolens egne elever til 

underholdning/musikk – framfor å hente inn noen utenfra. 

- Anne-Lene kan ta ansvar for å spørre elevene om hvilke ønsker de 

har for dagen. 

- Tautrekking var veldig populært og bør gjentas 

- Arbeidsgruppe som jobber videre med planlegging: Njål, Hege, 

Ingrid, Bjørnar. Gruppa organiserer seg selv og fordeler oppgaver. 

- Viktig at arbeidsgruppen også har en tydelig avtale med skolen om 

det økonomiske, slik at dette er avklart.  

- Videre er det viktig at alle andre i FAU + klassekontaktene også er 

innstilt på å bidra med praktiske oppgaver. 

- Vedr. 10. klasseballet: Anne-Lene vil for øvrig også være skolens 

kontaktperson i forbindelse med skoleballet. Kan bli aktuelt å leie 

Flammen da kommende 10 klasse er et større kull enn 10 klasse i år. 

Sak 69-22/23 Alarmerende om skolefravær. Hva kan FAU gjøre? 

Det har vært en stor økning i skolefraværet etter pandemien, både på NUS 

og andre skoler. 

Diskusjon om hvordan FAU kan angripe dette, f.eks: 

- Hvordan kan vi best bidra til å skape et godt klassemiljø: 

- Bevisstgjøring i foreldregruppa – ta opp tematikken i foreldremøter 

- Årshjul for klassekontakter, med faste aktiviteter. Legge til rette for at 

foreldrene kjenner hverandre 

- Hva kan FAU gjøre noe med, og hva kan vi ikke få gjort noe med? 

Sak 70-22/23: Temamøte for foreldre denne våren (slutten av april). 

Temaet er satt, det blir psykisk helse blant unge. Innspill om at dette 

kobles opp mot den aktuelle situasjonen på NUS (og andre skoler) med 

høyt fravær – slik at det føles relevant for foreldrene. 

Det bør gis så konkret informasjon som mulig om hva som er 

utfordringsbildet på NUS – og hvordan dette er en del av en større trend. 

Kanskje bør overskriften på temamøtet være skolefravær, framfor psykisk 

helse.  

Sak 71-22/23: Økonomi: FAU’s Vipps benyttet til 10-klasseball, catering nå betalt. 

Dette fungerte fint.  

 

Per nå har FAU ca kr. 5500,- på konto. Dette disponeres som en buffer til 

neste års NUS-dag. 
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Hva tenker FAU om bruk av Vipps-nummer til ulike aktiviteter på skolen 

som ikke er for alle skolens elever ? 

 

Enighet om at eventuelle overskudd brukes primært på NUS-dagen, slik at 

det kommer alle elever til gode. 

Sak 72-22/23: Eventuelt: ingen saker 

 


